

立法會 *Legislative Council*

立法會CB(3) 10/13-14號文件

檔 號： CB(3)/M/MR
電 話： 3919 3300
日 期： 2013年9月26日
發文者： 立法會秘書
受文者： 立法會全體議員

2013年10月9日的立法會會議

根據《立法會(權力及特權)條例》動議的議案

郭家麒議員會在2013年10月9日的立法會會議上，根據《立法會(權力及特權)條例》動議一項議案。現附上該議案，供議員考慮。立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

**2013年10月9日的立法會會議
郭家麒議員根據《立法會(權力及特權)條例》
動議的議案**

議案措辭

本會委任一個專責委員會，調查發展局局長陳茂波先生在新界東北新發展區計劃的地區內擁有農地的事件及相關事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

**Motion under the
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance
to be moved by Dr Hon KWOK Ka-ki
at the Council meeting of 9 October 2013**

Wording of the Motion

That this Council appoints a select committee to inquire into the incident of the Secretary for Development Mr Paul CHAN Mo-po owning farmland located in the areas of the North East New Territories New Development Areas Project and related issues; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.